
 
    

 

Kære Søren Dalmark 

 

Tak for dit brev af 22. januar 2009, hvor du kommer med forslag til forbedring af 

udvalget om kvalificering og videreudvikling af indsatsen i forhold til børn med 

CI.  

 

Når udvalget udelukkende fokuserer på børn og unge med CI, og ikke på børn 

og unge med høreapparat, skyldes det, at en CI-operation er en forholdsvis ny 

operation, som stiller nye og anderledes krav til den socialfaglige og sundheds-

faglige indsats både før, under og efter operationen. Det er denne proces og 

samarbejdet mellem de involverede sektorer, som udvalget primært skal foku-

sere på. 

 

Børn og unge med høreapparat, som har samme behov for en samlet indsats 

på tværs af de socialfaglige og sundhedsfaglige områder, kan naturligvis også 

profitere af udvalgets arbejde.  

 

Udvalget er et embedsmandsudvalg, som løbende vil inddrage de relevante 

parter, herunder Decibel og Danske Døves Landsforbund, som allerede er ble-

vet kontaktet. Jeg vil bede udvalget overveje, om det er relevant også at ind-

drage Høreforeningen.  

 

Til din orientering kan jeg oplyse, at jeg har oversendt din henvendelse samt 

dette svar til Folketingets Socialudvalg.  

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Karen Jespersen 

Ministeren 

Holmens Kanal 22 

1060 København K 

 

Tlf. 3392 9300 

Fax. 3393 2518 

E-mail vfm@vfm.dk 

www.vfm.dk 
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